
CONSELL ESCOLAR DIMECRES 28/04/2021 
RESUM 

 
 
 
Presents: 
Mestres: Mia, Elena, Gisela, Mercè, Estela, Cristina, Marga, Núria Fernandez 
AFA: David 
Mares representants de les famílies: Laura, Magdala, Rozenn 
Districte: Esperança 
 

ORDRE DEL DIA: 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
2. Preinscripció i altes i baixes d'alumnat 
3. Comissió de Convivència 
4. Muntanyeta i pacificació del carrer Gallecs 
5. Comissió de gènere 
6. Altres informacions  

 
 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
 
S’aprova l’acta. 
 
 
 2. Preinscripció i altes i baixes d’alumnat 
A dia d’avui hi ha les següents preinscripcions: 
P3: 22  P4: 1  P5: 2 
1r: 2  
3r: 1 
6è: 1 
 
Baixes: 2 germans matriculats des del consorci però han decidit anar a una altra 
escola més a prop del seu domicili. La seva baixa des del Consorci està pendent. 
Altes: 2 germans a EI i CS i 1 nen a CM 
 
 
 3. Comissió de Convivència 
 
L’escola està gestionant la integració d’un nen amb un trastorn de conducta greu. 
Aquest nen ve a l’escola només 1,5h al dia, de 9h a 10h30. Per primera vegada 
a l’escola es va fer fora un nen durant uns dies perquè la situació era insostenible 
després d’una agressió greu. Es van mantenir reunions amb les 2 delegades del 
curs per explicar la situació i es va fer una assemblea a la classe per parlar-ne 
amb els infants. L’escola ens farà arribar les actes de les reunions que ha 
mantingut la comissió de convivència al respecte. 
 
 
  
  



4. Muntanyeta i pacificació del carrer Gallecs  
 
Vist el suport que estan tenint les reivindicacions de l’escola i l’AFA, els talls del 
c/ Gallecs i ara del passeig Maragall, la campanya i els resultats al Decidim.Bcn, 
l’escola proposa que l’escola i les famílies participin conjuntament al premi 
“Participa a l’Escola”, que “consisteix a premiar les experiències de participació 
o de foment dels valors democràtics als centres educatius de primària i 
secundària de Catalunya dutes a terme durant el curs acadèmic corresponent a 
l'any de la convocatòria.” El termini de presentació de sol·licituds tanca el 30 de 
juliol. (https://web.gencat.cat/ca/tramits/tramits-temes/Premi-Participa-a-lEscola) 
 
El projecte “Recuperem la muntanyeta” presentat al Decidim.Bcn ha quedat 3r 
a Barcelona i 1er al districte. Avui l’AFA i l’escola han rebut una convocació del 
districte per reunir-se per parlar del que serà la muntanyeta. El que decideixin 
durant aquesta fase de “concreció dels projectes” serà el que es presentarà a la 
fase de votació final. En aquesta fase (al juny) s’haurà de mobilitzar tothom una 
altra vegada. La comissió del camí escolar vol insistir en la necessitat d’arribar 
als ex-alumnes (empadronats i majors de 14 anys).  
 
Pacificació del c/ Gallecs: #RevoltaEscolar. Es talla el c/ un divendres al mes. 
El moviment ha començat a l’Eixample, demanant un ambient saludable, més 
qualitat de l’aire, menys soroll, etc. En el cas de la nostra escola ho hem derivat 
a la seguretat del carrer i l’AFA i l’escola acaben de rebre un comunicat del 
districte: 
 
“Expedients d’obres previst  

 Data prevista inici obres: maig de 2021.  
 Data prevista final obres: juny de 2021.  
 Import previst: 16.476,96 € Iva inclòs  

 
L'escola Àngels Garriga ha sol•licitat un seguit de modificacions en el seu 
entorn escolar, recollides en un document el.laborat per la direcció i la AFA. El 
districte i el programa protegim les escoles han estudiat el document i analitzat 
l'entorn i es proposen diferents mesures per millorar-lo de manera immediata, 
com: - conversió del carrer gallecs en prioritat vianant, tallat al trànsit excepte 
veïns i serveis amb velocitat màxima 10km/h. S'implementa la senyal 
corresponent a l'inici del carrer però no es modifica la secció del mateix. - 
instal•lació de 2 coixins berlinesos en els passos de vianants abans de l'escola. 
- reorganització del cordó de serveis entre el carrer Frederic Rahola i l'accés de 
l'escola. Eliminació de 4 places de cotxes, reorganització de contenidors, nova 
DUM i nous aparcaments de bicicletes al costat de l'escola. - ampliació tàctica 
de la vorera en el cordó de serveis entre l'escola i el carrer trèvol, amb pintura i 
barana, en una longitud equivalent a 5 places de cotxe, i estudi de canvi de les 
4 places de cotxes restants per motos.” 
 
Un altre punt positiu dels talls és que també han servit per reactivar la comissió 
de teatre que s’ha quedat sense actuacions i la colla gegantera que s’ha quedat 
sense sortides. Ha permès mobilitzar les famílies de p3, p4, p5, que porten poc 



temps a l’escola i per culpa de la pandèmia no han pogut fer gaire “vida d’escola”, 
i és important que s’impliquin ja que l’escola s’ha de renovar. El darrer tall està 
previst pel 4 de juny i s’està planejant fer alguna activitat festiva. 
 
 
 5. Comissió de gènere 
 
L’Elena explica la feina de la comissió, que és mixta, famílies i mestres. Han 
preparat la llista de llibres per St Jordi, van organitzar la xerrada amb Fil a l’agulla, 
tot i que van quedar una mica decebuts amb el contingut. Creuen que el fet que 
sigui on line no ajuda massa la participació. De cara al primer trimestre del curs 
vinent els agradaria organitzar una altra jornada i fer participar les famílies. La 
comissió està oberta a qui volgui. L’Elena insisteix que el tema de gènere no es 
tracta només a la comissió sinó que és al dia a dia de l’escola, els mestres ho 
tenen molt integrat. 
 
Es proposa organitzar una conferència pels pares i mares sobre l’accés dels 
infants a la pornografia. Es podria contactar amb l’Anna Salvia, autora de “La 
Regla mola”. A l’escola l’idea agrada però creuen que estaria bé esperar per 
poder fer-ho presencial.  
 
 
 6. Altres informacions  
 

- Mòbils i xarxes socials: 
 
Les famílies vam demanar parlar del tema de l’ús dels mòbils a l’escola, després 
dels problemes que hi va haver recentment a cicle superior i que l’escola enviés 
un mail a les famílies de cicle superior amb la normativa de l’escola sobre els 
telèfons i la deshabilitació de Hangouts. 
 
L’escola no volia ni tenir Classroom i s’han vist obligat per la situació. En un 
principi es feia servir Hangouts per comunicar-se de manera ràpida per fer 
treballs, però els infants ho feien servir per altres temes. El compte de correu 
electrònic que fan servir els infants a Classroom/Hangouts ha estat creat per 
l’escola, amb autorització dels pares i mares. Es tracta d’un correu corporatiu, i 
l’escola n’és el responsable, per això, davant d’aquest mal us, van decidir 
prendre la mesura de tancar l’aplicació. 
 
A l’escola hi ha la norma que no es pot tenir mòbil. Els casos de necessitat 
especial son tractats individualment amb les famílies. Les coses evolucionen 
molt ràpid en aquest sentit i quan es va redactar la norma hi havia molt menys 
infants que ara en tenir mòbil. L’escola i les representants de les famílies creuen 
que s’han d’educar els infants a fer ús dels dispositius i de les xarxes (per això 
l’escola té sobre la taula tornar a activar Hangouts). Aquest treball s’ha de fer 
especialment amb els infants de cicle superior abans que comencin la ESO i 
tinguin accés a totes les xarxes. Son temes que l’escola té pendent de debat a 
claustre. 
 



Les representants de les famílies proposen fer firmar a les famílies un protocol o 
uns estatuts on famílies i escola es posarien d’acord al voltant de l’ús de les 
xarxes, amb unes normes bàsiques a complir, i que l’AFA organitzi una xerrada 
per les famílies sobre l’ús dels mòbils per part dels infants. 
 
 

- Colònies 
 

Les famílies, especialment les de 6è, demanen si es faran colònies, però l’escola 
va decidir que no. 
 
 - Proves de competències bàsiques 
 
La setmana vinent els alumnes de 6è faran les proves de competències 
bàsiques. 
 

- Rocòdrom 
 
El disseny que han fet entre totes les classes ja està traspassat a la paret del pati 
i els nens i nenes començaran a pintar. A partir del dia 17 vindran a col·locar les 
preses. 
El rocòdrom forma part d’un seguit de coses que s’han fet últimament per fer més 
agradable el pati: jardineres verticals, la cuineta del sorral que s’ha renovat amb 
la col·laboració de les famílies... 
 
 - Reunions de classe 
 
L’escola està intentant organitzar les reunions de classe de finals de curs 
presencials a l’aire lliure, així com l’acomiadament dels de 6è. 
 
 
 7. Precs i preguntes 
 
L’AFA pot adaptar el logo del 50è. 
 
 
 
 


